



## **BESLUITENLIJST**

VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE RAADSCOMMISSIE RUIMTE  
GEHOUDEN OP DINSDAG 19 JUNI TE NAALDWIJK.



Documentnummer:  
G18-

## BESLUITENLIJST

Van de **OPENBARE** vergadering van de raadscommissie Ruimte van de gemeente Westland, gehouden op dinsdag 19 juni 2018, aanvang 19.00 uur, locatie Raadzaal in het gemeentekantoor te 's-Gravenzande.

### Aanwezig zijn als:

Voorzitter : de heer J.G.M. Witkamp  
Commissiegriffier : mevrouw I.J. van IJzeren

Leden : de heren J.J. Eeltink, J.J. van Rossum, C. van der Mark, M.H.P.M. Zuidgeest, mevrouw P. Scheffers-van der Lelij, de heer P.J.L.J. Duijsens, mevrouw C.Y. van Staalduinen, de heren L.G. Boekestijn, P. Voskamp, R.C.H. Valstar, J. van Veen, R.G.A. Lelieveld, A. van Spronsen, U.M. Spaans, E.J. Zaagman, B. Verkade, M. van Ooijen en mevrouw C.D.M. Heijl, mevrouw P.D. van der Doorn, de heren N. De Gier, A.J. van den Berg, M.J.E. Steentjes, A. de Bloeme, mevrouw W.H. de Zoete-van der Hout

Portefeuillehouders : mevrouw J.A. Gardien-Reinders, de heren L.K. Snijders, P. Varekamp, B.P.M. van der Stee

Afwezig : de heren P.A.H. Hartman, R.K. Keizer, H. Dekkers, S.J.N. Zuyderwijk

1.	Opening en mededelingen	De voorzitter opent de vergadering om 19.00 uur. Afwezigen worden gemeld.
2.	Mededelingen Wethouders	Wethouder Varekamp: 1. De wethouder is door een aantal commissieleden benaderd naar aanleiding van de adviescommissie vervoersautoriteiten. Hierin ging het over de mogelijkheid voor subsidie voor kleine projecten. De wethouder wil aan deze suggesties nadere invulling geven en zal de raadsleden uitnodigen voor overleg. 2. Het Ministerie van EZK heeft de gemeente Westland geïnformeerd over een aanvraag voor een aardgaswinningsvergunning door de NAM voor het Gaagveld, de locaties Monster, 's-Gravenzande en Maasdijk. De betreffende aanvraag zal vanaf 29 juni 2018 tot 9 augustus 2018 ter inzage worden gelegd. Op 4 juli 2018 is er vanaf 17.00 uur tot 20.00 uur een inloopavond gepland in het Fletcher-hotel in Naaldwijk. Het college beraadt zich over het indienen van een zienswijze. Het college wil waarborgen dat voldoende rekening wordt gehouden met de



Documentnummer:  
G18-

		belangen van de inwoners van Westland. Het college nodigt de raad uit om standpunten t.a.v. de winningsvergunning voor Westland in te dienen bij het college. Dit kan d.m.v. een e-mail aan de griffie.
3.	Vaststelling agenda	Vastgesteld. De rondvragen 6 en 10 worden na agendapunt 7 behandeld. Rondvraag 1 wordt bij agendapunt 8.6 beantwoord.
4.	Spreekrecht burgers	1. mr. J. Geelhoed, namens mevrouw Van der Loos bij agendapunt 8.7 <u>Schrijven EHB legal d.d. 13-05-18 inzake Van Buerenlaan tussen 1 en 11 te Kwintsheul</u>  2. mevrouw C Vergunst, namens de indieners zienswijze bij agendapunt 8.3 <u>Schrijven inwoner en mede-indieners d.d. 30-04-18 en 03-05-18 inzake zienswijze bestemmingsplan Duingeest</u>  3. Mevrouw Verrips spreekt in bij agendapunt 8.6 <u>Schrijven inwoner 's-Gravenzande d.d. 20-05-18 inzake overlast spinselmot</u>
5.	Besluitenlijst raadscommissie Ruimte van 22 mei 2018	Vastgesteld.
6.	Actie- en toezeggingenlijst	Vastgesteld.
7.	Lange Termijn Agenda (LTA)	Vastgesteld. WV vraagt naar aanleiding van LTA091RO en TZ218RO of de toegezegde memo welke veranderingen er in het ontwerpbestemmingsplan Waelplas zijn gedaan nog komt? Wethouder Gardien zal dit nakijken.
8.	Bespreken ingekomen stukken	
8.1	Schrijven college d.d. 18-04-18 inzake herijking prestatieafspraken Wonen Wateringen	De fractie WV stelt een aantal vragen over de woningvoorraad van Wonen Wateringen.  Wethouder van der Stee geeft een toelichting op de prestatieafspraken met Wonen Wateringen en beantwoordt hiermee de vragen van de fractie WV.
8.2	Schrijven college d.d. 26-04-18 inzake motie verkeerstellingen De Rentmeester	De fractie WV wil weten: In hoeverre is deze verkeerstelling in opdracht van de gemeente uitgevoerd en is deze representatief?



Documentnummer:  
G18-

		<p>Wethouder Gardien geeft aan dat de telling in opdracht van de gemeente uitgevoerd is en representatief is; tijdens het onderzoek waren er geen bijzondere werkzaamheden die van invloed zouden zijn.</p> <p>WV vraagt of de uitkomst van de verkeerstelling ook naar de indieners van het beroep bij de Raad van State gestuurd is? Wethouder Gardien zal navragen of dat gaat gebeuren.</p> <p>D66 geeft aan dat het doel van de motie geweest is dat de gemeente een nulmeting heeft voordat de Rentmeester gebouwd zou worden. De motie is naar tevredenheid afgehandeld.</p>
8.3	Schrijven inwoner en mede-indieners d.d. 30-04-18 en 03-05-18 inzake zienswijze bestemmingsplan Duingeest	<p>De fractie WV wil weten:</p> <p>De wethouder willen we spreken over de wenselijkheid en noodzaak om bestemmingsplannen zoals dat van Duingeest tussentijds meerdere keren te wijzigen en te herzien.</p> <p>Wat gaat er met deze brief gebeuren en komt hier een hoorzitting en wanneer is die gepland?</p> <p>Wethouder Gardien geeft aan dat het bij Duingeest gaat om twee procedures. De eerste gaat over de eerste herziening van het bestemmingsplan. De tweede gaat over het bestemmingsplan Duingeest Otterschelp. De tweede heeft ter inzage gelegen en daar zijn zienswijzen op binnen gekomen.</p> <p>De gemeente heeft gesprekken gevoerd met de indieners.</p> <p>Het bestemmingsplan komt naar de commissie met de nota van beantwoording. Op dat moment zal ook een hoorzitting georganiseerd worden.</p>
8.4	Schrijven inwoner d.d. 01-05-18 inzake verzoek opruimen terrein rond Stokdijkkade / Havenplein Naaldwijk	<p>De fractie WV wil weten:</p> <p>In hoeverre gaat de wethouder een en ander opruimen?</p> <p>De fractie WV geeft aan dat het opruimen inmiddels gebeurd is en dat de vragen hiermee afgehandeld zijn.</p>
8.5	Schrijven inwoner 's-Gravenzande d.d. 08-05-18 inzake verzoek aandacht voor oplossing overlast vuilhoek Hoflaan Veilingkade 's-Gravenzande	<p>De fractie WV wil weten:</p> <p>Wordt het probleem van de vuilhoek opgelost door het college?</p> <p>Wethouder Snijders geeft aan dat de artikel 42-</p>



Documentnummer:  
G18-

		<p>vraag die hierover gesteld is inmiddels beantwoord is. Het gebied waar het hier om gaat is geen gemeentelijk eigendom, de hekken zijn door de eigenaar geplaatst. De gemeente gaat op korte termijn kijken of het handhaafbaar is en zo nodig in gesprek met de eigenaar.</p>
8.6	<p>Schrijven inwoner 's-Gravenzande d.d. 20-05-18 inzake overlast spinselmot</p>	<p>De fractie WV wil weten: In hoeverre wordt aan het verzoek van de brievenaar voldaan? Rondvraag 1 wordt hier ook beantwoord.</p> <p>Wethouder Snijders geeft aan dat er een toename is van de spinselmot, echter bestrijding is nog niet noodzakelijk. De bomen gaan er niet dood van. Voor wat betreft de mot uit de rondvraag, dat is ook de spinselmot (niet de buxusmot) en hier geldt hetzelfde voor.</p> <p>Meerdere fracties geven aan dat de overlast van de rupsen echt extreem is en dat er biologische bestrijding is die werkt. Er wordt gevraagd of de gemeente dan in ieder geval in een memo aan inwoners kan aangeven wat de mogelijkheden zijn om de rupsen van deze motten te bestrijden De wethouder zal de vragen meenemen richting de vak afdeling.</p> <p>CDA vraag in aanvulling hierop of er in een breder geheel in de werkgroep beheerkaders of in de commissie gesproken kan worden over overlast in en van het openbaar groen. De griffie zal binnenkort de commissieleden vragen deel te nemen aan de werkgroep. De wethouder geeft aan dat binnenkort de beheerplannen naar de commissie zullen komen.</p>
8.7	<p>Schrijven EHB legal d.d. 13-05-18 inzake Van Buerenlaan tussen 1 en 11 te Kwintsheul</p>	<p>De fractie WV wil weten: Deze kwestie is al eerder besproken in de commissie, maar blijkbaar is er nog niets ondernomen door de gemeente. De vraag is of de wethouder actie gaat ondernemen en of hij ook kan reageren op de vreemde move om degene die om handhaving verzoekt zelf te confronteren met handhaving. Dit is een eerder door onze fractie al geconstateerd verschijnsel en is ten enen male onwenselijk. We willen hierover de reactie van de wethouder weten.</p> <p>De fractie CDA wil weten:</p>



Documentnummer:  
G18-

		<p>Welke mogelijkheden ziet het college nog om deze zaak vlot te trekken?</p> <p>Wethouder Gardien geeft aan dat er in februari en maart gesprekken hebben plaatsgevonden. Deze hebben niet geleid tot een oplossing. De rol van de gemeente als bemiddelaar is beperkt. De vraag over de move dat de aanvrager van handhaving nu geconfronteerd wordt met handhaving legt de wethouder uit; bij het in kaart brengen van de situatie kwam de gemeente zaken tegen die niet kloppen en heeft de bewoner daarop aangesproken. Dit is een normale procedure. De zaak is in behandeling bij de vakafdeling.</p>
8.8	Schrijven oud wethouder d.d. 16-05-18 nav afscheid wethouderschap	<p>Vanaf 11 juli a.s. worden aanvragen voor een omgevingsvergunning voor nieuwbouwwoningen alleen in behandeling genomen als het een woning zonder gasaansluiting betreft. Verwacht mag daarom worden dat vóór 1 juli nog een hausse komt aan bouwaanvragen voor woningen met gasaansluitingen. GemeenteBelang Westland vraagt zich af welke maatregelen het college inmiddels heeft genomen om de gemeentelijke organisatie te versterken zodat zij ook in staat is de te verwachten hausse aan aanvragen binnen de termijn van 8 weken af te wikkelen, ook nog rekening houdend met de vakantiebezetting in de zomer</p> <p>Wethouder Snijders geeft aan dat de termijn van 8 weken nog steeds ruim gehaald wordt (gemiddeld 6,7 weken). Er is geen sprake van een hausse en die wordt ook niet verwacht.</p>
9.	Bespreken scenario's Rijnvaart	<p>De memo aan de commissie wordt aan de hand van een presentatie toegelicht. De organisatie krijgt van de commissie complimenten voor de uitwerking van de varianten in de presentatie.</p> <p>Verschillende fracties stellen aanvullende technische vragen die door de wethouder en ambtenaren beantwoord worden. De commissie heeft voldoende input geleverd voor de ambtenaren en kan instemmen met het verder uitwerken van scenario 3.</p> <p>De fractie WV vraagt naar het rapport van de second opinion. Dit rapport wordt aan de agenda op ibabs</p>



Documentnummer:  
G18-

		toegevoegd.
10	Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan 'Bovendijk 38 en 50 Kwintsheul'	<u>Het voorstel zal als hamerstuk naar de Raadsvergadering van 3 juli 2018 gaan.</u>
11	Voorstel tot vaststelling van de zienswijze begroting Omgevingsdienst Haaglanden 2019	<p>GBW vraagt of de nieuwe omgevingswet meegenomen is?</p> <p>Wethouder Snijders geeft aan dat de gemeente dit meegenomen heeft in de conceptzienswijze. WV ziet graag een aanvulling bij de input omdat de gemeente al betaalt door de dienstverleningsovereenkomst met de ODH. WV zal de wethouder een aanvullend stuk tekst sturen hierover.</p> <p><u>Het voorstel zal als hamerstuk naar de Raadsvergadering van 3 juli 2018 gaan.</u></p>
12	Rondvragen	<p>Rondvraag 1: CDA inzake de Vogelkersstraat te 's Gravenzande</p> <p>Wethouder Snijders heeft deze rondvraag bij agendapunt 8.6 beantwoord.</p> <p>Rondvraag 2: D66 inzake plaatsen oplaadpalen elektrische auto's</p> <p>Wethouder Snijders vertelt hoe het proces van plaatsen van de oplaadpalen verloopt. Hij geeft aan dat de huidige procedure aangepast zal worden te weten: Op potentiële plaatsen voor laadpalen zal eerst een meldingsbord geplaatst worden zodat er vooraf gereageerd kan worden op de voorgestelde locatie van de oplaadpaal..</p> <p>De wethouder zal de memo die hierover opgesteld is naar de commissie sturen.</p> <p><b>TOEZEGGING: TZ225RO</b></p> <p>Rondvraag 3: WV inzake graffiti</p> <p>Wethouder Snijders meldt dat de gemaakte toezegging van de vorige wethouder bekend is. Iedere 3 maanden wordt er een schouw gedaan, naar aanleiding daarvan wordt er een planning gemaakt voor het schoonmaken. De gemeente maakt alleen schoon op plaatsen die eigendom zijn van de gemeente. Er wordt specifiek aangegeven dat Westland Infra zelf verantwoordelijk is voor het schoonmaken van eigen eigendommen.</p> <p>Verder wordt er op gewezen dat inwoners vooral gebruik moeten maken van het meldpunt leefomgeving.</p>



Documentnummer:  
G18-

	<p>Rondvraag 4: LPF inzake verzakkingen Druivenbuurt De Lier Wethouder Snijders geeft aan dat hij op de hoogte is van de verzakkingen veroorzaakt door de hevige regenval. De werkwijze die in deze gevallen gehanteerd wordt is dat bij meldingen reparatie plaatsvindt. Hierover vindt geen contact plaats met bewoners.</p> <p>De fractie CDA geeft aan dat er behoefte aan communicatie is, bv inloopavond. Wethouder Snijders neemt dit mee en komt erop terug.</p> <p><b>TOEZEGGING: TZ226RO</b></p> <p>Rondvraag 5: LPF inzake bomenkap Arckelweg te Poeldijk Wethouder Snijders geeft aan dat de bomen gekapt zijn in verband met beschadiging van het wortelgestel van de bomen door graafwerkzaamheden aanleg nieuwe bekabeling in de grond. De bewoners zijn middels de publicatie en een brief geïnformeerd. In verband met het broedseizoen is er controle geweest op eventuele vogelnesten. De bomen die er nu nog staan blijven. Waar de terug te planten bomen komen is nog niet vastgesteld. Op dezelfde locatie zal dit niet gaan in verband met de bekabeling.</p> <p>Rondvraag 6: CDA inzake parkeren personeel stadhuis Wethouder Varekamp geeft aan dat het merendeel van het personeel de genoemde parkeerplaatsen kent, deze zijn echter vrij voor iedere auto. De wethouder zal het nogmaals onder de aandacht brengen van het personeel.</p> <p>Rondvraag 7: CDA inzake rooien groenstrook Wethouder Snijders geeft aan dat de groenstrook zonder vergunning, overleg of toestemming gekapt is. De gemeente zal de waarde bepalen en deze verhalen op de ontwikkelaar. De wethouder zal nagaan wat er teruggeplaatst gaat worden.</p> <p>Rondvraag 8: GBW inzake waterproblematiek De Lier Wethouder Snijders heeft op korte termijn een afspraak met het Hoogheemraadschap Delfland over</p>
--	---





Documentnummer:  
G18-

		<p>de doorsteek en of daar nog maatregelen genomen moeten worden. De wethouder zal dit terugkoppelen. <b>TOEZEGGING: TZ227RO</b></p> <p>Rondvraag 9: GBW inzake wegmarkering Burg. Kampschoerstraat te Monster Wethouder Snijder meldt dat wegmarkeringen een garantie hebben van 3 jaar. De komende tijd zal gekeken worden of en wanneer het asfalt vernieuwd zal worden, tot die tijd wordt de markering verduidelijkt met wegverf.</p> <p>Rondvraag 10: LPF inzake verkeerssituatie Lierweg De Lier Wethouder Varekamp: De vraag is pas vandaag binnengekomen. Komt er in een memo op terug. <b>TOEZEGGING: TZ228RO</b></p>
11.	Sluiting	De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur.